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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

11 september 2018 

Ons kenmerk 

C2230970/4398330  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.M.L. (Monique) van Kempen 

Brenda van Waes – van de Aker 

Telefoon 

0652794022 

0627745059 

Email 

mvkempen@brabant.nl 

cvaker@brabant.nl  
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 30 juli 2018, ingekomen op 30 juli 2018, heeft u namens de PVV 

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1-1. Heeft het college kennisgenomen van de met name door allochtone 
bezoekers veroorzaakte overlast en veiligheidsrisico’s op en rond 
zwemwaterlocatie de Galderse Meren?  
Antwoord: Wij hebben via de pers kennisgenomen van de parkeeroverlast bij 

de Galderse Meren. Wij houden toezicht op de Wet hygiëne en veiligheid 

badinrichtingen en zwemgelegenheden, gericht op de zwemwaterkwaliteit en 

de veiligheid van de zwemmers, waarbij onder andere gekeken wordt naar 

drijflijnen en aanwezigheid reddingsbrigade. Wij worden enkel actief in kennis 

gesteld indien deze onderdelen in het geding zijn. Aangezien overlast en 

overige toezichtaspecten rondom de Galderse Meren niet onder onze 

bevoegdheid vallen, worden wij hiervan ook niet op de hoogte gesteld. 

 

1-2. Herkent het college het beeld en de situatie zoals geschetst in de media Zo 
nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee. Het regulier toezicht ter plaatse, waaronder ten aanzien van 

parkeeroverlast, vallen niet onder onze bevoegdheid. 
 

2a. Kan GS aangeven in hoeverre de bedoelde ontwikkelingen met betrekking 
tot het aantal personen en de infrastructuur ten aanzien van zwemwaterlocatie 
de Galderse Meren in de beoordeling in aanmerking zijn genomen? 
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Antwoord: De aanwijzing van de Galderse Meren als zwemwaterlocatie is 

gedaan op basis van de criteria die hiervoor beschreven staan in de Wet 

hygiëne en veiligheid badinrichtingen en zwemwatergelegenheden, de 

Europese Zwemwaterrichtlijn en de Waterwet. Hierbij wordt onder andere 

gekeken naar de infrastructuur in en aan het zwemwater. Ten aanzien van de 

ontwikkeling van het aantal bezoekers wordt in dit kader gekeken of de locatie 

in het verleden daadwerkelijk door een groot aantal personen werd gebruikt 

als zwemwater en dit ook in de lijn van de verwachting ligt voor komend jaar. 

De procedure tot aanwijzing van de zwemlocatie wordt jaarlijks opnieuw 

doorlopen vóór aanvang van het zwemseizoen.  

 

2b. Kan GS verklaren hoe zij tot een goedkeurende aanwijzing voor de 
Galderse Meren als zwemwaterlocatie is gekomen, nu blijkt dat vanwege de 
ontwikkelingen van het aantal personen en de infrastructuur adequate 
handhaving niet meer mogelijk blijkt? 
Antwoord: Zie het antwoord bij vraag 2a. Verder is ons op grond van de Wet 

hygiëne en veiligheid badinrichtingen en zwemgelegenheden niet gebleken dat 

adequate handhaving door onze toezichthouders of de reddingsbrigade door 

het aantal aanwezige gasten niet meer mogelijk was.  

 

2c. Onderkent GS de risico’s voor het gebruik van het zwemwater vanwege de 
beperkte toegankelijkheid voor ambulances door de parkeerchaos en het 
afzien van bekeuren door boa’s vanwege bedreigingen door met name 
allochtone groepen bezoekers? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Wij onderkennen het belang dat het zwemwater toegankelijk dient 

te zijn voor ambulances en hulpdiensten. Uit de praktijk is tot op heden niet 

gebleken dat hulpdiensten het zwemwater niet konden bereiken. Het college 

van burgemeester en wethouders van de gemeente Breda is verantwoordelijk 

voor het toezicht en beheer rondom de Galderse Meren.  

 

2d-1. Is het college het met de PVV-fractie eens dat het een grove schande en 
absoluut onacceptabel is dat de veiligheid van zwemmers, bezoekers, 
omwonenden én boa’s bij zwemwaterlocatie de Galderse meren in gevaar kan 
komen door bedreigingen en asociaal gedrag van met name groepen 
allochtone bezoekers?  
Antwoord: Indien mensen, of groepen mensen zich in de openbare ruimte 

zodanig gedragen dat anderen daar last of hinder van hebben, is het aan de 

politie om hiertegen op te treden.   

 

2d-2. Kan GS aangeven welke maatregelen zij (samen met alle andere 
betrokken overheden/organisaties) bereid is te nemen om de veiligheid van 
zwemwaterlocatie de Galderse Meren te verbeteren? 
Antwoord: Tot op heden hebben de zwemwaterkwaliteit en de veiligheid van 

de zwemmers ter plaatse geen aanleiding gegeven om maatregelen te nemen. 

De verantwoordelijkheid ten aanzien van het toezicht en beheer ligt bij het 

college van burgemeester en wethouders van de gemeente Breda.  
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3a. Kan GS aangeven of zij van mening is dat bij zwemwaterlocatie de 
Galderse Meren in voldoende mate toezicht kan worden uitgeoefend, nu  
blijkt dat boa’s op deze zwemwaterlocatie onveilige situaties niet kunnen 
handhaven? Zo ja, waarom? Zo nee, welke maatregelen gaat GS treffen in  
dit kader? 
Antwoord: Artikel 43 jo. artikel 25 van het Besluit hygiëne en veiligheid 

badinrichtingen en zwemgelegenheden, waarnaar u verwijst, ziet op de 

toezichtverplichting door de reddingsbrigade bij drukte en niet op Boa’s die 
overige aspecten controleren. Tot op heden is niet geconstateerd dat de 

reddingsbrigade het toezicht niet adequaat kan uitvoeren.  

Over overige aspecten van het toezicht kunnen wij geen uitspraak doen. 

 

3b. Is GS bereid om alle mogelijke acties te ondernemen om te zorgen voor 
het op peil houden van toezicht en daaraan verbonden handhaving bij 
zwemwaterlocatie de Galderse Meren? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Wij zorgen ervoor dat het toezicht op de Wet hygiëne en veiligheid 

badinrichtingen en zwemgelegenheden op peil is en blijft. Indien er een 

afwijking wordt geconstateerd, leidt dit tot verscherpt toezicht op dit onderdeel. 

 

4a. Kan GS aangeven of zij de zorgen van de boa’s deelt ten aanzien van het 
ongeoorloofd barbecueën en het roken van waterpijpen langs bosranden door 
met name groepen allochtone bezoekers? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De door u aangehaalde zaken vallen niet onder onze 

bevoegdheid en zijn ons overigens enkel bekend vanuit de media en niet via 

de gemeenten die verantwoordelijk zijn voor deze Boa’s”.  
 

4b. Deelt GS de zorgen van de PVV-fractie dat door dit open vuur bij 
bosranden natuurbranden kunnen ontstaan? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Wij delen uw zorg dat door open vuur bij bosranden 

natuurbranden kunnen ontstaan. Echter, zoals vermeld, valt het toezicht hierop 

niet onder onze bevoegdheid.  

 

4c. Is GS bereid om gelet op dit risico van natuurbranden en de veiligheid in 
het buitengebied de handhavers van SSIB (Samen Sterk in Brabant) met extra 
prioriteit in te zetten op en rond de Galderse Meren (naast de gemeentelijke 
boa’s)? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, vooralsnog zien wij hier geen taak voor ons weggelegd.   
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5-1. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat het volstrekt asociale gedrag 
van allochtone groepen op zwemwaterlocatie de Galderse Meren het 
zoveelste bewijs is van het mislukken van de multiculturele samenleving en de 
illusie van open grenzen?  
Antwoord: Het reglement van orde bepaalt dat schriftelijke vragen zakelijk en 

nauwkeurig moeten worden gesteld. Naar onze mening voldoet uw vraag niet 

aan deze criteria en daarom laten wij haar buiten beschouwing.  

 

5-2. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat goedwillende bezoekers, 
boa’s, hulpverleners en omwonenden nooit de dupe mogen worden van deze 
groepen allochtone bezoekers? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2-d-1.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


